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Pere Arquillué: 'Retallar en cultura no és una qüestió econòmica sinó ideològica'

L'actor terrassenc Pere Arquillué, que porta aquest divendres
el seu 'Cyrano de Bergerac' al Teatre-Auditori, afirma que
era d'obligat compliment recuperar aquest clàssic als
escenaris. En una entrevista a Cugat.cat, l'intèrpret ha
reprovat les retallades en cultura en considerar que 'no es pot
convèncer algú de la importància de la cultura quan aquest
creu que és d'un valor ínfim'. Arquillué ha reflexionat aquesta
setmana a Sant Cugat amb el director de l'obra Oriol Broggi a
la Biblioteca Central Gabriel Ferrater, dins el cicle de
xerrades 'Parlem de... teatre'.  

Algunes de les frases més destacades de l'entrevista:

'És una peça tan bona que no es podien esperar 30 anys més per tornar a posar-la en escena'

'Cyrano és un personatge molt gran, al qual t'has d'acostar, però el nas fa que el personatge aflori sol'

'Compartir escena amb la meva filla és una experiència molt tendra'

'Aquesta nova temporada no tinc res nou per estrenar però reestrenaré una peça de l'any 1947 que ja vaig
interpretar a Sant Cugat'

'És molt complicat convèncer algú que creu que la cultura és un valor ínfim d'un país on aquesta és necessària'

'Retallar no és una qüestió pragmàtica, ni econòmica, sinó ideològica. Hem d'intentar aprofitar el temps de
canvis que vénen'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/sons/85430.html

Copyright 2024 Cugat.cat

Pagina 1 - 28/03/2024


